
 

 

Treść interpelacji radnego Jana Rejczaka w sprawie funkcjonowanie obszaru 

chronionego krajobrazu „Dolina Kosówki”  

Departament Polityki Ekologicznej, Geologii i Łowiectwa Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego pismem: PE-ZD-I.7122.12.2021.MO z dnia 1.02.2021 r., poinformował 

Przewodniczącą Rady Miejskiej w Radomiu Panią Kingę Bogusz,  

iż funkcjonowanie obszaru chronionego krajobrazu „Dolina Kosówki’ nie ma podstaw prawnych. 

12 lutego br.  z Biura  Przewodniczącego Sejmiku Mazowieckiego otrzymałem  do wiadomości 

polemiczne pismo przyrodnika Pana Jacka Słupka - przedstawiciela grupy inicjatywnej Radomski 

Green Belt.   19 lutego br., swoje Stanowisko w sprawie obszaru chronionego krajobrazu „Dolina 

Kosówki” przedstawił Klub Przyrodników Regionu Radomskiego (www.przyrodaradom.pl).  

Proszę  o odpowiedź na poniższe pytania.  

1. Jakie działania podjął samorząd województwa, odpowiedzialny za ochronę przyrody  

w województwie, dla zgodnego z przepisami prawa i stanem faktycznym uregulowania  

w aktach prawa miejscowego funkcjonowania form ochrony przyrody?  

2. Dlaczego i na jakiej podstawie nie zostały wyjaśnione, sformułowane przez organizacje 

pozarządowe wątpliwości co do  rzetelności informacji Departamentu Polityki Ekologicznej, 

Geologii i Łowiectwa Urzędu, który  funkcjonowaniu obszaru chronionego krajobrazu „Dolina 

Kosówki’ przypisał brak podstaw prawnych?  Pragnę zauważyć, że  w dokumentach 

strategicznych województwa, w tym studium województwa, zaznaczono  obszar chronionego 

krajobrazu „Dolina Kosówki”. 

  

http://www.przyrodaradom.pl/

